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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 886 din 17.02.2020 
 

 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 16 februarie 2020, ora 0800 

 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

din 13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

▪ Participă la lucrările şedinţei domnul Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, 

judeţul Vaslui. 

- Mai participă la ședință doamna Baciu Violeta-Elena, consilier (contabil) si doamna 

Diaconu Maria, consilier taxe si impozite. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - doamna consilier, MARIAN MARICICA 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 52 din 11.02.2020 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 

16.02.2020, ora 0800 cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020 

si estimarile pe anii 2021– 2023; 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea taxei speciale de salubrizare pentru utilizatorii 

casnici şi non-casnici, a ”Regulamentului de instituire și administrare a taxei speciale de 

salubrizare S.I.M.D.S., comuna Rebricea, judeţul Vaslui” și a ”Acordului financiar SIMDS 

Vaslui”. 

3. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada martie 

2020 – mai 2020. 

4.       Interpelari si raspunsuri. 

 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 
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În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta referatul de aprobare şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020 si estimarile pe anii 2021– 2023. 

 - Dau cuvântul doamnei Baciu Violeta pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 

2020 si estimarile pe anii 2021– 2023. 

       - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, secretarul comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2020 si estimarile pe anii 2021– 2023. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020 si estimarile pe anii 2021– 2023.            

- Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020 si estimarile pe anii 2021– 2023. 

  

 Discutii: 

 

Domnul viceprimar considera ca suma de 30.000 lei prinsa pentru drumuri este foarte mica avand in 

vedere ca avem si un proiect in derulare. El considera ca ar trebui prinsa in buget o suma mai mare pe 

infrastructura. 

Domnul consilier Zaharia Ionel intreaba daca la proiectul cu grupurile sanitare de la scoli, sunt 

repartizate sume de la stat? Domnul primar zice ca este prevazuta o suma de 99.000 lei dar avem 

probleme cu obtinerea avizelor. Diferenta dintre ce am primit si anume 99.000 si valoarea totala a 

investitiei, ne-o asumam noi, adica in jur de 169.000 lei. 

Domnul consilier Morariu intreaba de ce este asa o intarziere de mare iar dl primar raspunde ca 

suntem la etapa de obtinere avize, la renel – am depus, isu-asteptam, dsp- este depus, din acest motiv 

s-a intarziat. 

Domnul Morariu insista in faptul ca suntem in situatii dificile la multe din capitole.  

Domnul Zaharia Ionel intreaba ce sume sunt prinse in buget la after school  iar domnul primar explica 

ca in suma de la after este cuprinsa si hrana pe care trebuie sa o sustinem de 15 lei pe zi inmultit cu nr. 

de copii, pentru anul scolar si ca trebuie sa dam drumul la activitate pentru ca suntem la limita cu 

implementarea. 

Domnul consilier Zaharia Vasile zice ca nu avem de unde sa suplimentam deoarece la toate capitolele 

sumele sunt necesare. 

Se discuta ca a fost un incendiu la Murarescu si ca timpul de reactie a fost de 17 minute de la primirea 

telefonului la stingerea cu apa. Problemea este lipsa oamenilor, lipsa unui sofer. Ar trebui angajat 

cineva si desi este post in organigrama nu sunt bani pentru a fi platit. 

Se discuta in sedinta despre diminuarea unor sume la diferite capitole si adaugarea la drumuri. Dupa o 

analiza atenta a bugetului de catre domnul primar impreuna cu domnii cosilieri se ajunge la o 

majorare a sumei pentru drumuri, aproximativ 90.000 lei, suma diminuata de la alte capitole. 

Se hotaraste adoptarea proiectului sub rezerva aprobarii modificarilor solicitate si discutate de 

consilieri impreuna cu domnul primar. 

 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind aprobarea 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2020 si estimarile pe anii 2021– 2023. 

   

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
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   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta referatul de aprobare şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea taxei speciale de salubrizare pentru utilizatorii casnici şi non-casnici, a 

”Regulamentului de instituire și administrare a taxei speciale de salubrizare S.I.M.D.S., comuna 

Rebricea, judeţul Vaslui” și a ”Acordului financiar SIMDS Vaslui”. 

 - Dau cuvântul doamnei Diaconu Maricica pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea taxei speciale de salubrizare pentru utilizatorii 

casnici şi non-casnici, a ”Regulamentului de instituire și administrare a taxei speciale de 

salubrizare S.I.M.D.S., comuna Rebricea, judeţul Vaslui” și a ”Acordului financiar SIMDS 

Vaslui” 

       - Dau cuvântul domnului consilier, Robac Florin, secretarul comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea taxei speciale de 

salubrizare pentru utilizatorii casnici şi non-casnici, a ”Regulamentului de instituire și 

administrare a taxei speciale de salubrizare S.I.M.D.S., comuna Rebricea, judeţul Vaslui” și a 

”Acordului financiar SIMDS Vaslui” 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si sport, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

taxei speciale de salubrizare pentru utilizatorii casnici şi non-casnici, a ”Regulamentului de 

instituire și administrare a taxei speciale de salubrizare S.I.M.D.S., comuna Rebricea, judeţul 

Vaslui” și a ”Acordului financiar SIMDS Vaslui” 

- Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotărâre privind aprobarea taxei 

speciale de salubrizare pentru utilizatorii casnici şi non-casnici, a ”Regulamentului de instituire 

și administrare a taxei speciale de salubrizare S.I.M.D.S., comuna Rebricea, judeţul Vaslui” și a 

”Acordului financiar SIMDS Vaslui” 

  

 DISCUTII: 

  

 Domnul primar informeaza membrii Consiliului local ca acest proiect a fost prins pe ordinea 

de zi a sedintei din ianuarie 2020 si amanat in vederea unei discutii cu membrii ADIV si a 

reprezentantilor consiliului judetean. Aceasta intalnire a avut loc si s-a discutat modul de calcul a taxei 

pentru non casnici. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi  privind 

aprobarea taxei speciale de salubrizare pentru utilizatorii casnici şi non-casnici, a 

”Regulamentului de instituire și administrare a taxei speciale de salubrizare S.I.M.D.S., 

comuna Rebricea, judeţul Vaslui” și a ”Acordului financiar SIMDS Vaslui” 

 Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 



 4 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă, 

pentru perioada decembrie 2019 - februarie 2020. 

 Nu sunt discutii la acest punct. 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind alegerea 

preşedintelui de şedinţă, pentru perioada martie 2020 – mai 2020. 

 

 

Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

4. Interpelari si raspunsuri. 

 

Domnii consilieri recomanda ca inspectorii de la taxe si impozite sa vina prin sate pentru 

a strange impozitele iar domnul primar le spune ca vor veni pana la sfarsitul lui martie 2020. 

 

Se discuta referatul compartimentului agricol si anume al doamnei Burghelea 

Paraschiva prin care solicita intocmirea si tinerea la zi a registrului agricol DOAR in format 

electronic, conform Ordonantei nr. 28/2008 privind registrul agricol. Daca se va decide tinerea 

si intocmirea registrului electornic si in format scris si in format electronic, va fi necesara 

achizitionarea unui numar de 62 bucati de registre agricole anii 2020-2024 –totalizand un cost 

de 4650 lei si un centralizator registrul agricol la un pret de 49 lei bucata (fara tva). 

Domnul primar indica consilierilor ca el nu sustine acesta idee avand in vedere ca ce este 

scris ramane, considera ca, costurile cu inchieerea unui abonament de mentenenta si salvare 

permananta, ar fi mai mari decat cele cu achizitionarea registrelor iar domnii consilieri 

aproba ideea domnului primar. 

 

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier MARIAN MARICICA    Jrs. Adina Maftei 

 


